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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 09. 06. 2008 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý , Mgr. Aleš Záboj, MgA. Ondřej 

Vodička, MgA. Lucie Abou, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Jitka Kostelníková 
Host: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D. 
 
 

I. Chod fakulty: 

 Kolegium děkana projednalo přípravu výběrového řízení na post referenta Zahraničního 
oddělení DIFA. Dnes v 16.00 hod. proběhne v pracovně děkana první kolo výběru 
(komise: prof. J. Kovalčuk, MgA. O. Vodička, MgA. B. Chládková, MgA. L. Abou). 

 Podklady pro studijní plány 2008/2009 stále nejsou kompletní, s tiskárnou je vše 
dohodnuto. Dle připomínek a pro lepší čitelnost bylo písmo tabulek jednotlivých ročníků 
zvětšeno na velikost 9. Dnes budou dodány poslední podklady, tajemník materiály 
zpracuje a zítra vše odešle k tisku. 

II.   Studijní záležitosti: 

 Tajemník informoval, že JAMU obdržela od MŠMT dopis, ve kterém ministerstvo žádá 
(mimo jiné) o vyčíslení předpokládaného počtu studentů – stav k roku 2014. Kolegium 
děkana očekává mírný nárůst studentů, do roku 2014 o cca 22 studentů. 

 Upřesnění zápisu ze dne 26. 5. 2008 - Studentka M. Doleželová (3. ČH) – žádost o 
přiznání mimořádného stipendia. Odůvodnění žádosti: z důvodu snížení sociálních dávek 
ÚP v Pardubicích již nemůže pobírat sociální stipendium. Nevčasné vyřízení ze strany ÚP 
(potvrzení o zvýšení přídavku na dítě, které je podkladem pro ne/uznání sociálního 
stipendia) zapříčinilo, že nárok na sociální stipendium na základě tohoto potvrzení zanikl. 
Z tohoto důvodu vznikl studentce dluh vůči JAMU za neoprávněné pobírání stipendia. Na 
základě návrhu studijního oddělení rektorátu byla studentce nabídnuta možnost hradit 
dluh z ubytovacího stipendia, a to ve třech splátkách dle předem stanoveného splátkového 
kalendáře. Studentka tedy nepřišla o ubytovací stipendium, jak bylo mylně uvedeno v 
zápisu z kolegia ze dne 26. 5. 2008 (pouze ho využívá k úhradě dluhu). Druhou možností, 
kterou studentka má, je požádat DIFA o přiznání mimořádného stipendia (ze sociálních 
důvodů), které by mohlo být finanční kompenzací. Kolegium děkana však prozatím od 
studentky neobdrželo dostatečné podklady (není tedy možné učinit rozhodnutí) a čeká se, 
zda-li studentka svou žádost upřesní. 

 Kolegium projednalo návrhy na rektorská a děkanská stipendia. Na rektorská stipendia 
navrhuje: R. Komárek (RTDS) za reprezentaci na mezinárodním festivalu filmových 
dokumentů v Jihlavě, B. Jelenová (ČH) a L. Repašská (ČR) za mimořádně úspěšnou 
reprezentaci na mezinárodním divadelním festivalu v Moskvě, M. Mixová (DM) za 
příkladnou a úspěšnou koordinaci Mezinárodního festivalu divadelních škol 
SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2008. 

 Na děkanská stipendia kolegium zatím navrhuje: K. Zmeková (DM) za ekonomické 
„řízení“ Mezinárodního festivalu divadelních škol SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2008, K. 
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Kostřicová (DV) za návrh a realizaci webových stránek ateliéru DV. O dalších 
kandidátech bude jednáno. 

 Studenti prvního ročníku bakalářského studia Dramatická výchova v kombinované formě, 
jmenovitě: Mgr. Ludmila Klubusová, Marcela Kovaříková, Ladislava Vrbková, Marie 
Hlávková, Emilie Špatná, Zdenka Zábranská, Alexandr Rychecký a Veronika Kozlová 
podali žádost o zařazení do IV. ročníku studia daného oboru. Jedná se o bývalé studenty 
kurzu celoživotního vzdělávání; během tohoto studia získali celkem 114 kreditů a nyní 
žádají o možnost získat zbývající kredity (do potřebného počtu 180) a dokončit bakalářské 
studium v akademickém roce 2007/2008. Přiloženo vyjádření vedoucí ateliéru. Žádosti 
byly kolegiem děkana schváleny. 

 Student M. Maryška (I. mg. DM), požádal o přeložení předmětu Divadelně historický 
projekt. Kolegium souhlasí. 

 Studentka M. Lišková (II. bc. DM) žádá o přesunutí I. řádného termínu státní zkoušky z 
Dějin českého divadla na září 2008, z důvodu účasti na mezinárodním festivalu ITs, v 
Amsterodamu. Kolegium souhlasí. 

 Student M. Polášek (II. MH), žádá o změnu termínu státní zkoušky na 27. 6. 2008, a to z 
důvodu účasti v inscenaci Godspell na Istropolitana Projekt v Bratislavě. V tomto termínu 
však SZ neprobíhá – student musí svou žádost upřesnit. 

 Studentka K. Jiroušková (II. ČH), žádá o přesunutí 1. řádného termínu státní zkoušky z 
Dějin českého a světového divadla na září 2008 z rodinných důvodů. Kolegium žádost 
zamítá, studentka žádost nedostatečně odůvodnila. 

 Student J. Hyža (II. MH) žádá o ISP na zimní semestr 2008/2009, a to z důvodu 
zahraniční stáže v Krakově. Žádost je řádně vyplněna, individuální studijní plán je řádně 
schválen příslušnými pedagogy, kolegium souhlasí. 

III. Zahraniční záležitosti: 

 Děkan DIFA informoval o účasti DIFA na mezinárodním divadelním festivalu 
ZLOMVAZ v Praze. Na kolokviu o osobnostním herectví vystoupili pedagogové DIFA, a 
sice prof. Kovalčuk, prof. Plešák, Mgr. Bergman, Ph.D., PhDr. Smilková, CSc. 

 Děkan DIFA projednal s pedagožkou festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2009 MgA. B. 
Chládkovou a studentskou koordinátorkou M. Liškovou možnost zapojení DIFA do 
mezinárodního Divadelního maratonu v rámci příštího ročníku festivalu.  Obě zástupkyně 
organizačního týmu souhlasily se zařazením Divadelního maratonu do posledního 
festivalového dne s tím, že při výběru účastnických škol vybere komise o dvě školy méně 
(tj. 12!), a to i vzhledem k zapojení DIFA do projektu CULTURE „Kulturní mobility 
neslyšících umělců Evropy“ (Effeta) na začátku festivalu – účast inscenace VDN. 
Zapojení do Divadelního maratonu je výhodné zejména z hlediska širších možností 
výjezdů našich studentů na zahraniční festivaly. Vedení DIFA i zástupkyně organizačního 
týmu festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2009 se shodli, že nebudeme vysílat na festivaly 
v rámci Divadelního maratonu jen 1 isncenaci (a stejný tým), ale na každý festival pokud 
možno jinou (jedná se o max. 30 minutová představení). Divadelního maratonu by se 
měly zúčastnit školy z Nizozemí, Velké Británie, Maroka, Kosova, Srbska a České 
rebupliky. Schůzka organizačního týmu Divadelního maratonu se bude konat 26. 6. 2008 
v Amsterodamu, MgA. Chládková navrhuje vyslat dva studenty – zástupce organizačního 
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týmu festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER, a sice M. Liškovou a M. Mixovou, popř. J. 
Matouška. Kolegium souhlasí a uhradí studentům náklady na cestu a pobyt. 

 Kolegium děkana stanovilo výši mimořádného stipendia pro studenty, kteří se zúčastní 
mezinárodního divadelního festivalu v Casablance, Maroko na 12.600,-Kč/studenta. 

 V zimním semestru 2008/2009 DIFA přijala ke studiu 5 studentů ze zahraničí, a to v 
rámci programu Erasmus: studentka scénografie Pilar Peňalosa z RESAD Madrid 
(Španělsko), student činoherní režie Gutmundur Oddsson z Iceland Academy of the Arts, 
Reikjavík (Island), studenti činoherní režie Lija Liepina a Toms Aunins z Litevská 
kulturní akademie, Riga (Litva), studentka činoherní režie a divadelní dramaturgie Simona 
Nyitrayová, VŠMU Bratislava (Slovensko). 

 Z krakovské PWST přišla konečná informace ohledně financování překladatele publikace 
(projekt Wyspianski), a to že překladatel bude honorován 100% a náklady spojené s 
publikováním ponese DIFA. Je třeba vybrat překladatele a rozhodnout, zda publikaci za 
těchto podmínek vydáme. Kolegium se k této otázce ještě vrátí. 

IV. Projekty a granty: 

 doc. S. Macková informovala o průběhu festivalu dramatické výchovy Sítko, který s 
úspěchem a velkým zájmem proběhl ve dnech 4. - 7. 6. 2008. 

 Dnes v 17.00 hod. proběhne v pracovně děkana pracovní schůzka k přípravě ESF projektů. 
 Tajemník informoval o zasedání Oborové komise FRVŠ pro projekty v tématickém 

okruhu F2. Za JAMU jsou v komisi nominováni jako interní oponenti prof. Oslzlý, prof. 
Plešák a MgA. Vodička. Za DAMU doc. Hančil, donominována bude doc. Schartová. 
Tajemník DIFA vytipoval za fakultu další externí oponenty, kterým rozeslal informační e-
mail. Posudky musí interní oponenti dokončit do 10. července 2008. 

 Kolegium děkana projednalo přípravu projektů v rámci Rozvojových programů MŠMT. 
DIFA se zapojí do programů: č. 1 Program na rozvoj přístrojového vybavení a moderních 
technologií (projekt podává rektorát JAMU), programu č. 4 Program na podporu 
oboustranné mobility studentů a pracovníků vysokých škol (studentské mobility – free 
movers, mobility pedagogů a zaměstnanců, popř. rezerva na zahraničního pedagoga), 
programu č. 7 Program na podporu talentovaných studentů a absolventů bezprostředně 
po ukončení studia (podpora postdoktrorandů a talentovaných magistrů, příp. bakalářů). 

 Aktualizaci dlouhodobého záměru připraví tajemník DIFA a podklady předá na jednom z 
dalších kolegií. 

 
 
 
zapsala: MgA. L. Abou     verifikoval: MgA. O. Vodička 

 


